
Zápis z jednání Sportovní komise 28. 3. 2024

datum: 28.3. 2024
místo: RMČ malá zasedací místnost
čas: 18:15

Účast: Zdeněk Sedláček, Jozef Sedláček, Daniel Urban, Bronislav Horák, Ladislav Barták, Tomáš Hložánek

Program:
1. Zahájení
2. Schválení programu
3. Volba ověřovatele zápisu
4. Informace o 2. ročníku Běhu pro Julii
5. Návrhy a upřesnění kritérií pro rozdělování dotací
6. Různé

Účast: Jozef Sedláček, Ladislav Barták, Bronislav Horák, Daniel Horák, Zdeněk Sedláček, Tomáš Hložánek

1. Tomáš Hložánek zahájil jednání sportovní komise a přivítal přítomné členy.
2. Program byl jednomyslně schválen (6-0-0).
3. Ověřovatelem zápisu byl zvolen Zdeněk Sedláček (6-0-0).
4. Tomáš Hložánek informoval přítomné členy o Běhu pro Julii, který se bude konat ve čtvrtek 16.5. 

2024 v líšeňské Rokli. Podrobně popsal loňský ročník a pozval všechny k účasti. Pan Jozef 
Sedláček doplnil, že přítomen bude pan senátor Jiří Dušek z brněnské Hvězdárny. Členové 
doporučili, aby byl do Líšeňských novin pořízen rozhovor s organizátorkou Petrou Novotnou -  
pověřen byl člen Komise LN Tomáš Hložánek.

5. T. Hložánek uvedl návrh paní Hrachovinové, aby dle schválených kritérií sportovní komise bylo 
rozděleno 80 % celkové částky dotací a 20 % se rozdělovalo samostatně na jednorázové akce a 
další podporu sportu v Líšni mimo daná kritéria.

Návazně se rozběhla diskuse:
L. Barták uvedl, že už nyní máme možnost využít dotace typu B. Turnaje a jednorázové akce 
v požadavcích na dotace typu A jsou.
D. Urban uvedl, že 20 % je vhodných, protože kritéria nám nepokryjí všechny potřeby.
L. Barták navrhl, že bychom měli i kritéria pro ponížení dotací zejména pro oddíly, které čerpají i jiné 
výhody. Např. nájem zdarma v Dělňáku, což by upřesnil pan ředitel KCL. Stěžovali si někteří i dříve, že 
někdo tyto výhody má a někdo ne. Navrhuje pověřit předsedkyni, aby zjistila, jaké subjekty čerpají 
jiné výhody, a zapracovala to do návrhu kritérií.
J. Sedláček -  možná se ozvali neúspěšní žadatelé s tím, že sportovní komise postupovala letos jinak 
než v minulosti. Myslí si, že oddělit 20 % je nesystémové.
Zdeněk Sedláček navrhuje pravidla upravit tak, aby ti, kteří dotace letos nedostali, tak na ně měli 
možnost dosáhnout, ale aby se to stalo součástí transparentních pravidel.
J. Sedláček-ú ie vy  jsou téměř výhradně na nájmu v prostorách KCL, existují k tomu Pravidla vztahů 
orgánů MČ a příspěvkových organizací vymezující, kdo všechno má možnost čerpat zvýhodněný 
nájem. Žádná komise minusové dotace nedává. Tím. že existuji tato RMČ schválená pravidla těchto 
vztahů, tím dává RMČ najevo, že chce tyto výhradně líšeňské organizace více zvýhodnit. A my 
bychom jim-to z pozice komise odebrali.
L. Barták -  dá se to řešit i takto, pokud na tom bude většinová shoda, můžeme to dát do usneseni.
L. Barták — peněz není mnoho, a proto jsme zvolili jako preferovanou skupinu jen děti. Těch 20 % by 
bylo ústupem z naší pozice, kdy se snažíme o transparentní kritéria.



6. Různé
Byty SK Líšeň
Dle J. Sedláčka je přidělení bytů SK Líšeň rozhodnutí Zastupitelstva, čili to není věc sportovní komise. 
Stejně tak výhody s nájmem.

Sportovní den
T. Hložánek informoval přítomné o Dni dětí, jehož by se letos měly opět účastnit sportovní oddíly a 
který bude 1. 6. 2024.
L. Barták navrhuje pozvat na příští setkání ředitele KCL Michala Kročila.
J. Sedláček informoval, že byl schválen vládní materiál Plán podpory pohybu dětí, žáků a studentů
2024 -  reaguje na trend rostoucí cukrovky a obezity dětí. Navrhuje změnu ŠVP v oblasti TV,
sportováni v družinách a volnočasových aktivitách. Mohl by být zájem sportovní komise, aby si
lišeňské školy tento dokument nastudovaly, budou pak státní dotace na tyto aktivity, na trenéry do
družin atd. Můžeme pozvat zástupce škol nebo je o tom minimálně informovat
L.Barták -  stálo by za to si pozvat zástupce škol a udělat diskusi, zda s tím pracují a jak to chtějí
zapracovat.

Příští zasedání sportovní komise bude 18.4.

V Brně 28.3.2024

Zapsal: Tomáš Hložánek

Zápis ověřil: Zdeněk Sedláček


